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Adrian Dumitru, Nuclearelectrica: Pentru derularea procesului de retehnologizare e

nevoie de o schema de subvenționare

Nimeni nu este, în prezent, pregatit pentru “next energy”, a declarat, luni, în cadrul unei conferințe de

profil, Adrian Dumitru, Director Financiar al Nuclearelectrica.

“Suntem pregatiți pentru next energy? Nu e nimeni pregatit pentru next energy. Nuclearelectrica se pregatește

pentru derularea procesului de retehnologizare, continuând procesele la unitațile 3 și 4. Pentru a realiza acest

proces, avem nevoie de o schema de subvenționare. La prețul actual al energiei, nu avem un model de business în

general pentru a construi o noua capacitate de producție, de aceea avem nevoie de noi investiții”, a explicat

Dumitru.

Oficialul Nuclearelectrica a avertizat ca România are nevoie de un cadru legislativ care sa permita sprijiniarea unor

noi capacitați de producție. “Avem nevoie de un cadru legislativ care sa permita sprijiniarea unor noi capacitați de

producție. Avem nevoie de predictibilitate. OUG 114 a bulversat piața de energie, care este oricum o piața absolut

speciala, una caracterizata de volatilitate foarte mare. Prin adoptarea OUG 114, am avut un dezechilibru major în

sectorul energectic, între oferta și cererea de energie. Deși nu este singura responsabila, OUG 114 a dus la

creșterea prețurilor energiei”, a mai afirmat el.

Totodata, Adrian Dumitru a menționat ca fara energia nucleara nu se poate face procedul de carbonizare de care

planeta și piața energiei are nevoie.

“Avem nevoie de procesul de carbonizare, dar fara industria nucleara nu putem sa facem acest lucru. Avem un

conținut de CO 2 foarte ridicat în atmosfera, un nivel care, dupa calculele experților, a mai fost înregistrat acum

800 mii de ani, acum 5 milioane de ani”, a avertizat Directorul Financiar al Nuclearelectrica.
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